

La Sagrada Familia Parish Welcoming Letter



Hello my friends,

My name is Esteban, priest in La Sagrada Familia in the Dominican Republic. Since the last 35 years La Sagrada Familia has been part and parcel of the Archdiocese of Milwaukee. So much so that La Sagrada Familia is since then, a regular archdiocesan appointment for all the priests that have been here since 1981. So, think of La Sagrada Familia as your very own parish extension (just an extra 95 sq. miles and 6,000 families). Or as a very extensive and integral part of your human concerns ministry, or indeed as part of your education program or perhaps

your special health ministry, or still, part of your weekly Bible study group and a very long list of activities and ministries that you will soon start to know and share.

A while ago Bishop Jeff Haines, Deacon Tom Hunt, and a core group at your Cathedral put into action the vision of Archbishop Listecki to start a sister-parish relationship between the Cathedral of St. John the Evangelist and La Sagrada Familia parish in the Dominican Republic. The idea is to make of La Sagrada Familia part of the ministry of the Cathedral of Milwaukee. The first fruit of this effort is in a way humble and simple way, this letter. Because through it we formalize the beginning of a relationship and we express the joy and confidence that this bond will be long lasting and mutually enriching.

There is always something exciting about new beginnings, it opens a multitude of new and unexplored possibilities to move forward in a way that is enriching and helpful for all. For both, La Sagrada Familia and the Cathedral of Saint John the Evangelist this is a time to dream, to dialogue and of course to work together. It is now a time to start building a common future that God has brought together. We are grateful to all of you for your generosity and commitment. God bless you.

Fr. Esteban Redolad



La Sagrada Familia Carta de Bienvenida de La Parroquia



Hola mis amigos,

Mi nombre es Esteban, sacerdote en La Sagrada Familia en la República Dominicana. Desde los últimos 35 años La Sagrada Familia ha sido parte integrante de la Arquidiócesis de Milwaukee. Tanto es así que La Sagrada Familia es desde entonces todos los sacerdotes que han estado aquí desde 1981 han sido de la Arquidiócesis de Milwaukee. Así que, piense en La Sagrada Familia como su propia extensión parroquial (sólo un extra de 95 millas cuadradas y 6.000 familias. O como una parte

extensa e integral del trabajo social, o como parte de su programa de educación o quizás un nuevo ministerio especial parar la salud, o tal vez parte de su grupo de estudio bíblico semanal. Es en verdad una larga lista de actividades y ministerios que pronto comenzará a conocer y compartir.

El Obispo Jeff Haines, el Diácono Tom Hunt y un grupo de personas de su Catedral, pusieron en acción la visión del arzobispo Listecki de iniciar un hermanamiento entre la Catedral de San Juan Evangelista y la Parroquia de Sagrada Familia en la República Dominicana. La idea es hacer de La Sagrada Familia parte del ministerio de la Catedral de Milwaukee. El primer fruto de este esfuerzo es de una manera humilde y sencilla, esta carta. Porque a través de ella formalizamos el comienzo de una relación y expresamos la alegría y la confianza de que este vínculo será duradero y mutuamente enriquecedor.

Siempre hay algo emocionante acerca de los nuevos comienzos, puesto que se abre una multitud de nuevas e inexploradas posibilidades de avanzar de manera enriquecedora y útil para todos. Tanto para La Sagrada Familia como para la Catedral de San Juan el Evangelista este es un tiempo para soñar, dialogar y por supuesto trabajar juntos. Ahora es el momento de comenzar a construir un futuro común que Dios ha junado. Agradecemos a todos por su generosidad y compromiso.
Dios te bendiga.

Fr. Esteban Redolad

